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Actualitat

L'Ajuntament celebra el segon Ple ordinari del mandat 2007-2011

Dimecres 26 de setembre de 2007
El Ple ordinari celebrat ahir al vespre a Ca l'Alberola va aprovar per unanimitat la
modificació de la donació a la Generalitat de Catalunya dels terrenys de la sisena
escola, la finca municipal de les antigues piscines del carrer de Sant Feliu. La
proposta incloïa la modificació dels límits de la finca i la seva superfície total, que
passaria de 6.026 metres a 5.366 metres, deixant fora de la cessió una franja
d'aproximadament un metre d'amplada, l'espai corresponent a la sortida de fums de
la caldera que dóna servei al pavelló Dani Pedrosa i la superfície corresponent als
accessos del carrer de Sant Feliu. Tal i com va explicar el regidor d'Urbanisme,
Aleix Canalís (PSC), aquests espais "estaran a disposició de la Generalitat, que
se'n podrà ocupar i fer-ne ús, tot i que no formin part formalment de la
parcel·la on estarà l'escola". L'espai dels accessos serà compartit per la futura
escola i el pavelló Dani Pedrosa. Aquestes modificacions, va constatar Canalís,
"són indispensables perquè es pugui tirar endavant les obres de construcció de
l'escola". Francesc Centeno (L'Altraveu) va apuntar que el seu grup votaria a favor
de la modificació perquè "és l'única possibilitat de tirar endavant el tema de la
sisena escola sense demora". Tot això, va manifestar el desgrat de L'Altraveu per
la ubicació de la sisena escola, "perquè es tanca per sempre la possibilitat de
recuperació d'aquest espai lúdic i perquè provoca greus problemes de mobilitat
i accessibilitat a la zona i duplica el cost de construcció de l'equipament".
Centeno va acusar l'anterior equip de govern de donar prioritat als interessos dels
especuladors particulars per sobre dels interessos i necessitats de la població, i de no
fer reserva de sòls per la construcció d'equipaments. El regidor va demanar a l'actual
equip de govern que "agilitzi les gestions per poder disposar de la sisena escola
al més aviat possible". Per part de Convergència i Unió, la regidora Mercè Vallès
va preguntar en quin estat es troba el projecte de la sisena escola. En aquest sentit,
Canalís va avançar que les obres "podrien iniciar-se a finals del proper mes de
novembre, amb el compromís que l'escola entrarà en servei de manera parcial
de cara al setembre de 2008". També per unanimitat es va aprovar l'adjudicació a
l'Associació de Mares i Pares d'alumnes del Jardí d'Infància El Coral de la concessió
de gestió del servei de la llar d'infants durant el curs 2007-2008. Un dels punts de
l'ordre del dia que va generar més debat entre els diferents grups municipals va ser
la proposta de modificació pressupostària que constava de dues parts. D'una banda,
preveia el traspàs de 9.000 euros de la partida de vestuari de la Policia Local a la
partida de vestuari de la Brigada. La segona part consistia en la disminució de la
partida d'inversió del carril bici, pressupostat en 40.000 euros. El regidor d'Hisenda,
Óscar Lomas, va explicar que aquesta modificació respon "a un motiu
pressupostari i a la voluntat de redefinir el projecte, millorar-lo i adaptar-lo al
futur carril bici de la B-124". Els 40.000 euros es destinarien a partides de
reforma de vàries escoles i a les graelles de Castellar Vell. La regidora Gemma
Perich (CiU) va explicar que el seu grup municipal votaria en contra de la proposta,
"per l'eliminació del projecte del carril bici". Perich va afegir que el fet que el
concurs quedés desert "no treu que es pugui treure novament la seva
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adjudicació". Per la seva banda, la regidora Gemma Ubasart va manifestar que
L'Altraveu hauria preferit votar per separat aquesta proposta, però que com que no
havia estat possible el seu vot seria desfavorable. "Pel que fa a la primera part,
ens hauríem abstingut, per la manca de previsió de l'anterior equip de govern
en la realització de pressupostos". Ubasart va afegir que "el pressupost elaborat
per a l'any 2007 poc té a veure amb la realitat del dia a dia de l'Ajuntament, ja
que l'estem modificant ple a ple". Ubasart va acusar l'anterior equip de govern de
dur a terme les partides referents a reformes d'escoles i a les graelles de Castellar
Vell sense seguir cap procediment previst en la legislació sobre administració local,
"és a dir, de manera irregular". La regidora va instar l'actual equip de govern a
que "aquest desgavell pressupostari que estem entreveient no torni a passar", i
va advertir que "des de L'Altraveu denunciarem políticament, per via
administrativa, i si cal, penal, les desviacions que es produeixin en qüestions
pressupostàries". També ERC, per part de Jordi Permanyer, va expressar que el
seu vot seria contrari a la proposta de modificació pressupostària, "perquè es dóna
de baixa la partida de carril bici, un projecte que solucionaria una part del
problema de mobilitat que té Castellar". Per part de l'equip de govern, Óscar
Lomas va qualificar de "sorprenent" que l'anterior equip de govern (CiU i ERC)
votin en contra "d'una cosa quan nosaltres l'únic que fem és arreglar un
problema que ells van generar". Lomas va afegir que "com a nou equip de
govern estem treballant per realitzar uns pressupostos més realistes". La
votació va finalitzar amb els 10 vots en contra dels regidors de la oposició presents
al Ple i els 10 vots a favor de l'equip de govern, i la proposta va ser aprovada
finalment gràcies al vot de qualitat de l'alcalde. El següent punt de l'ordre del dia
recollia una proposta d'ERC sobre la creació d'un Consell Municipal de Cultura. El
regidor Oriol Papell va manifestar que "a Castellar fa falta consolidar un
projecte cultural propi", i va explicar que la seva proposta consistia a "iniciar el
procediment per a la creació del consell local de cultura com a òrgan consultiu
i sectorial, que tindrà com a finalitat l'assessorament, la informació, la
col·laboració i la participació ciutadana en la gestió de la política cultural de
Castellar". La proposta incloïa també la creació d'una comissió "per definir les
bases d'organització i funcionament i la composició d'un Consell Local de
Cultura, integrat per un representant de cada grup municipal". La regidora de
Cultura, Pepa Martínez (PSC), va apuntar que el Partit Socialista votaria a favor de
la proposta "perquè el nostre programa ja parlava de donar prioritat a la
cultura", i va anunciar que "durant el mes d'octubre començarem a fer les bases
del consell local de cultura". Francesc Centeno va dir que el seu grup també
votaria a favor de la proposta tot i que "ens crida l'atenció que ERC no l'hagi fet
durant els 8 anys que ha estat al govern". El Ple també va aprovar les festes
locals per a l'any 2008, assenyalades els dies 19 de març (Sant Josep) i 15 de
setembre (Festa Major). D'altra banda, la regidora de Cooperació i Voluntariat,
Glòria Massagué, va informar que l'Ajuntament destinarà 3.000 euros per ajudar a
paliar els efectes del terratrèmol que va tenir lloc a Pisco (Perú) el passat 16 d'agost.
Finalment va tenir lloc el torn de preguntes dels diferents grups municipals. La
regidora Montse Gatell (CiU), va voler saber en quin estat es troba el projecte de
reforma de l'Auditori Miquel Pont, i si s'havia renunciat a la subvenció de prop de
500.000 euros que havia concedit la Generalitat. La resposta de Pepe González
(PSC), regidor de Projectes Estratègics, va ser que "s'ha comprovat que el
projecte de rehabilitació no està ben planificat i no és adequat". A més,
González va assegurar que s'ha renunciat a la subvenció "perquè no es complien
els requisits previstos per obtenir-la, i amb la idea d'aconseguir més endavant
una quantitat superior", i va avançar, pel que fa als acabats interiors previstos a
l'Auditori, que "el projecte està en procés de modificació per tal de reduir els
dos milions d'euros de cost previstos i perquè mantindrem la platea actual i no



amb 50 places menys, com assenyalava el projecte". Jordi Permanyer (ERC) va
demanar que es soterri el transformador que es troba ubicat a la plaça Major. Pel
que fa a aquest punt, el regidor de Projectes Estratègics va apuntar que el
"transformador és heretat del projecte anterior, però tot i això intentarem fer
unes pantalles per intentar que no es vegi". El grup municipal d'ERC també va
sol·licitar que, properament, l'equip de govern informi a la resta de grups municipals
"del cost total que ha tingut la campanya de la consulta popular", així com la
creació d'una "comissió política i amb debat ciutadà sobre l'arribada del tren a
Castellar, un tema prioritari per a la mobilitat al municipi". L'alcalde de la vila
va mostrar-se a favor d'aquestes dues últimes qüestions.
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